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Bemutatkozás 

2001. június 15-én születtem Győrben és azóta is 

ott élek, bár már Szombathelyre, mint második 

otthonomra tekintek.  

Mind általános mind középiskolai tanulmányaimat 

Győrben végeztem, előbbit a Győri Nádorvárosi 

Ének-zenei Általános Iskolában, utóbbit pedig a 

napjainkra átalakult Krúdy gimnáziumban (ma: 

Győri SZC Baksa Kálmán Két Tanítási Nyelvű 

Gimnázium) humán tagozaton, majd innen 

kerültem Szombathelyre az ELTE-BDPK földrajz  

                                                                     – történelem tanár szakra, ahová már 4. éve járok. 

Családom és barátaim szerint egy empatikus személyiség vagyok nyugodt és higgadt 

természettel, akivel mindig öröm együtt dolgozni. Elmondható rólam, hogy a megkapott 

feladatokat a legnagyobb precizitással végzem el, illetve mindig készen állok segítséget 

nyújtani az arra rászorulóknak. 

 

Én és a BDPK Helyi Képviselet 

A BDPK Helyi Képviselettel először – ahogyan az évfolyamomon sokan mások is – a 2020 

szeptember eleji orientációs napokon találkoztam, ahol egy nagyon segítőkész és motiváló 

csapatot ismerhettem meg. Sajnos a covid mint sok minden mást az egyetemi élet megismerését 

is megnehezítette, így teljesen közel kerülnöm a helyi hallgatói képviselethez csak a 2022/2023-

as tanév őszi félévére sikerült, mint frissen megválasztott képviselő testületi tag. 

Immáron féléve töltöm be a Koordinátori pozíciót a Helyi Képviseletben és hiszem, hogy 

megállom a helyemet és képes leszek a továbbiakban ugyanúgy ellátni feladatköreimet, mint a 

legeslegelején. Bizonyítottam, hogy nehéz helyzetben sem lehetetlen Gólyabált szervezni, 

ehhez csak annyi kell, hogy az ember tudjon csapatot szervezni maga mellé és jó koordináló 

képességekkel rendelkezzen. Ezenkívül továbbra sem hazudtoltam meg 0 – 24-es 

segítőkészségemet. Egyébiránt legjobb tudásom szerint igyekszem kamatoztatni az EHÖK 

Elnökségtől kapott tudást a továbbiakban is. 
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Motiváció és tervek 

Kijelenthetem, hogy nem egy könnyű időszak előtt állunk. Elegendő már csak az újra erősödő 

modellváltás kérdésére gondolni, vagy éppen a hetekben megjelenő hírekre a tanárképzéssel 

kapcsolatban és akkor a jövő évi rektorválasztást még nem is említettem. De hiszem, hogy 

kiváló felkészültséggel, energiával telve és egy jó csapattal minden elénk háruló akadályt 

sikeresen fogunk venni. 

Továbbra is a legmagasabb szinten szeretném a szombathelyi hallgatótársaim érdekét 

képviselni és felmerülő problémáikat a lehető legjobban megoldani. Illetve előző 

programomban szereplő tervek közül az idő rövidsége miatt többet is még nem sikerült teljes 

mértékben teljesíteni, így azokat a továbbiakban kívánom pótolni. 

A tervek megvalósításában egy nem kiscsapat áll szerencsére mellettem, így bár néha már úgy 

tűnhet, hogy túl sokan is vagyunk, de mégiscsak a leghatékonyabb munkát tudjuk úgy végezni, 

hogy közben a terhet megosztjuk egymás között és úgymond senki nem rokkan bele a 

munkájába, nem kell attól tartani, hogy a pozíciójukra alkalmas személyek ideje korán kiégnek. 

Bár jelenlegi csapatomon személyi változtatást nem kívánok tenni, azonban néhány tisztség 

átalakul majd, annak érdekében, hogy minél jobban ki tudjuk venni részünket az EHÖK 

bizottságok munkájából, illetve dinamikusabban és letisztultabban tudjuk ellátni a hallgatók 

képviseletét. 

Célom továbbra is szorosan együtt dolgozni nem csak a Választmány tagjaival, hanem a legfőbb 

döntéshozó szervvel a Képviselő Testülettel is, ahol a jövőben is támogatom azt a törekvést, 

hogy minél több évfolyamról minél több szak tudja hallatni a hangját. 

Szeretném tovább erősíteni mind az EHÖK mind a többi részönkormányzat (kiemelten IK, 

PPK, TÁTK) képviselőivel a megérzésem szerint egyre gyümölcsöző kapcsolatot, annak 

érdekében, hogy minimálisra csökkentsük a Budapest és Szombathely közötti „távolságot”. 

A továbbiakban is fontos egyetemünk mindenkori vezetésével a jó kapcsolattartás annak 

érdekében, hogy a lehető legtöbbet tudjuk megtenni a hallgatótársainkért, illetve minél 

színesebb programokkal tudjunk szolgálni a hallgatóság számára. 

Végezetül főcélom egy olyan hallgatói képviseletet hagyni az utókor számára, ami stabil 

lábakon áll, lehető legjobb tudása szerint képviseli a hallgatóságot és mindezt egy csapatként 

teszi. 
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ELTE-SEK, mint egység 

Itt Szombathelyen egy eléggé speciális helyzetben vagyunk, mivel az itteni egyetemi élet nem 

csak a BDPK-s hallgatókról szól, hanem a többi jelenlévő kar (PPK, IK, TÁTK) hallgatóival is 

egyaránt tartjuk a kapcsolatot. 

Több ügyben és eseménykor is az egész ELTE-SEK hallgatói életét meghatározó döntéseket 

hozunk, ezért megengedhetetlennek tartom a nem megfelelő kommunikációt a karok között. 

Hiszem, hogy az elmúlt időszakban nagyot tudtunk előre lépni ezen a téren, melyben partnereim 

voltak a különböző karok szombathelyi ügyekért felelős ügyvivői: PPK – Andrónyi Réka, IK – 

Szőnye Patrik és Bali Bence, TÁTK – Retkes Bálint. 

A jövőben is törekedni fogok arra, hogy minden rendezvény, ügy esetén, ami az egész SEK-et 

érinti a lehető legjobban bevonjam a közös munkába a jelenlévő másik 3 kar képviselőit, ezáltal 

fenntartva egy kiváló hallgatói képviseletet. 

Továbbá az IK-n már megvalósuló modellt, támogatni fogom és a későbbiekben egyeztetéseket 

is fogok folytatni annak érdekében, hogy a PPK mindkét intézetének hallgatóinak számára 

megfelelő képviselete legyen nálunk is Szombathelyen. 

Összegzés 

Úgy tűnhet, hogy az elmúlt évekhez képest ez a koordinátori feladat nem fog sok változást 

okozni, viszont ez nem így van. A jövő mindig újabb és újabb kihívások elé fog minket állítani, 

amiket egy jól működő, kooperáló csapattal könnyű feladat lesz teljesíteni.  

A SEK hallgatói képviseletében az elmúlt pár évben rengeteg viszontagság történt, de most egy 

új éra elején állunk, amikor is a múltból tanulva építünk egy időtálló, a kor kihívásainak 

megfelelő, szükség esetén megújulásra képes szervezetet, amihez a kulcs az összetartás, ami 

véleményem szerint a csapatomból nem hiányzik. Ezért nagyszerű hangulattal fog tudni a 

minőségi munka folytatódni. 

A cél mindig is ugyanaz volt, mint most is: mindent a hallgatókért tettünk, így ez az 

elkövetkezendő időkben sem lesz másképp. 


